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Utred behovet av fler platser på Fenix 

eller ytterligare liknande verksamhet

Fenix är en individuellt anpassad verksamhet som fångar upp unga i behov av särskilt stöd. Karlstad 

lägger stora summor på institutionsplaceringar av ungdomar som drabbats särskilt hårt av sin socialt 

utsatta situation.

 I gränslandet mellan institutionsplacering och mindre omfattande åtgärder fångar Fenix upp 

ungdomar och deras familjer och gör det med mycket gott resultat. Vänsterpartiet i Karlstad vill nu be 

kommunledningskontoret att undersöka om det finns ett behov av att utöka verksamheten Fenix med 

fler platser eller att komplettera med ytterligare liknande verksamheter.

 

För närvarande finns sex platser, dessa delfinansieras av Arbetsmarknads- och socialförvaltningen, 

Barn- och ungdomsförvaltningen och Gymnasieförvaltningen och har en budget på ca 4,3 miljoner. 

Det låter som mycket pengar, men Fenix är en kostnadseffektiv verksamhet om man ser till hur 

mycket det kostar att g ungdomar. 

Vi hoppas att en utvidgad verksamhet ytterligare kan minska institutionsplaceringar. Det vore bra för 

alla inblandade, inte minst för ungdomarna själva, deras familjer och för Karlstads skattebetalare.

 

Vänsterpartiet Karlstad yrkar på:

• att arbetsmarknads- och socialförvaltningen utreder behovet av fler platser eller fler verksamheter 

liknande de/den på Fenix

• att arbetsmarknads- och socialförvaltningen söker alternativ till finansiering av eventuella platser 

utanför Arbetsmarknads- och socialförvaltningens budget. T.ex. kommunal social investeringsfond 

eller riktade statsbidrag.
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